
Obecné zastupiteľstvo Závažná Poruba 

 

Zápisnica č. 2/2023 

napísaná zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Závažnej Porube 

konaného dňa 27. februára 2023 

 

Prítomní: Vladimír Mlynček,  Mgr. Peter Haviar, Peter Iľanovský, Ivan Jačala, RSDr. Dušan 

Migaľa, Ing. Katarína Poliaková, Lucia Bačíková 

 

Program:  1. Schválenie programu rokovania 

  2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
3. Vyhodnotenie uznesenia prijatého na poslednom zastupiteľstve  

4. Projekt nabíjacie stanice elektromobilov 

5. Projekt „Trate pre beh na kolieskových lyžiach s úpravou a 

zasnežovaním“  

6. Cyklochodník  

7. Zhodnotenie investičných akcií za rok 2022 a plán výstavby na rok 

2023  

8. Oprávnenia a interpelácie  

9. Rôzne  

10. Záver rokovania 

 

K bodu 1  

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce Vladimír Mlynček. 

Predložil návrh programu rokovania . Poslanci s  programom súhlasili. 

. 

K bodu 2 

Písaním zápisnice bola poverená: Ing. Andrea Uličná 

Overovatelia zápisnice: Lucia Bačíková, Mgr. Peter Haviar 

 

K bodu 3 

uznesenie č. 1/2023  - splnené 

uznesenie č. 2/2023  - splnené 

uznesenie č. 3/2023  – splnené 

uznesenie č. 4/2023 – splnené 

 

K bodu 4 

Projekt nabíjacej stanice pre elektromobily, bol odprezentovaný na predchádzajúcom 

obecnom zastupiteľstve. Obec má v úmysle zakúpiť nabíjaciu stanicu s dvoma výstupmi vo 

výške 5500 Eur , kde 95% by bolo hradených z Európskej únie a 5 % spoluúčasť obce + 

projektová dokumentácia vo výške 400 Eur. 

 

Mgr. Peter Haviar 

• zaujímal sa o prínosoch nabíjacej stanice v obci Behárovce (Ing. Katarína Poliaková – 

za minulý rok mali v obci 30 návštevníkov, ktorí si prišli do obce nabiť elektromobily, 

nabíjanie trvalo priemere od 1,5 hod do 2 hod 10 min) 



• Navrhuje umiestniť nabíjaciu stanicu ku novej bytovej výstavbe ku Domu sociálnych 

služieb 

• Bolo by dobre vidieť predbežnú zmluvu, aby sme mohli preskúmať zmluvné 

podmienky. 

 

Lucia Bačíková 

• Miesto na nabíjaciu stanicu pred obecným úradom nie je vhodné, lepšie bude 

umiestniť nabíjaciu stanicu pri telocvični 

 

Starosta obce dal hlasovať, či poslanci súhlasia s vypracovaním projektovej dokumentácie na 

nabíjaciu stanicu pre elektromobily s osadením pri Dome sociálnych služieb alebo pri 

telocvični. Poslanci odsúhlasili vypracovanie projektovej dokumentácie k vybudovaniu 

nabíjacej stanice pre elektromobily . 

 

K bodu 5 

Pred dvomi týždňami sa konalo v zasadačke obecného úradu stretnutie ohľadom projektu 

„Trate pre beh na kolieskových lyžiach s úpravou a zasnežovaním“ 

 

Starosta 

• Bude potrebný geologický a hydrogeologický prieskum pre projekt 

• Je na nás, či pôjdeme do tohto projektu, či dáme vyhotoviť projektovú dokumentáciu, projekt 

by bol dôležitý pre našu obec, keď sa to teraz nepodarí, určite budú ďalšie výzvy, kde 

projektovú dokumentáciu budeme môcť použiť 

 

Mgr. Peter Haviar 

• Prijal by výstavbu takéhoto areálu, ale z hľadiska financovanie je tento projekt v niektorých 

bodoch pre neho nereálny 

• Informoval o výstavbe podobného areálu v Poľsku s polovičnou dĺžkou trate.  Výstavba 

v roku 2016 ich stála 3 000 000 eur a  na celoročnú prevádzku v prvých rokoch  doplácali 

100 000 eur ročne. 

• Poďme do tohto projektu, ale venujme sa len letnej prevádzke, ktorá bude menej nákladná na 

celú realizáciu a prevádzkovanie. 

 

Lucia Bačíková 

• Navrhuje  dať priestor aj naším občanom na zhromaždení obyvateľov obce, aby sa vyjadrili 

k tomuto projektu, keďže sa jedná o veľkú investíciu 

• Ak by využívali tento areál kluby, kde budú ubytovaní? Bolo by dobre, keby sa financie vrátili 

obci z daní z ubytovania 

• Veľké negatívum vidí v tom, ak bude mať areál prenajatý klub, naši občania v tom čase 

nebudú môcť areál využívať 

 

Starosta 

• Koncom marca alebo začiatkom apríla naplánujeme zhromaždenie obyvateľov obce, kde sa 

budeme zaoberať aj doplnkom k územnému plánu č. 2, s účasťou PS Luhy a Urbáru Závažná 

Poruba 

 

 



RSDr. Dušan Migaľa 

• Každá investícia má riziká ako je zasnežovanie, prevádzka.... 

• Odmietnuť takýto projekt by bolo zlé 

• Projekt by sme mali podporiť 

 

Ing. Katarína Poliaková 

• 2 roky sa bavíme o tomto projekte 

• Nikdy nebolo dohodnuté, či nám Urbár Závažná Poruba dá to dlhodobého nájmu pozemky na 

ktorých by mala byť vybudovaná trať (starosta už s Urbárom Závažná Poruba nájom 

prerokoval) 

• Na projekt nám treba biznis plán 

• Projekt by mal byť vypracovaný celý, a následne by sa rozdelil do viacerých etáp, kde každá 

etapa bude mať svoj rozpočet 

 

Starosta 

• Navrhuje dať vypracovať projektovú dokumentáciu pre územné rozhodnutie 

 

 

K bodu 6 

• Starosta obce sa informoval na Mestskom úrade v Liptovskom Mikuláši ohľadom 

výstavby cyklochodníka z Liptovského Mikuláša do Liptovského Hrádku s odbočkou 

do Závažnej Poruby 

• Chceme zriadiť spoločné združenie Obec Závažná Poruba a Mesto Liptovský Mikuláš, 

kde by sme si rozdelili financie, kto bude čo financovať 

• Od zástavky pri MT Pelet je už kataster Závažná Poruba 

• Projekt obsahuje bezpečnostné prvky, zvodidlá, 2 premostenia a to cez Váh a ponad 

diaľnicu 

 

Ivan Jačala 

• Informoval sa ako by sa robila zimná údržba cyklochodníka  

 

 

K bodu 7 

Starosta obce zhodnotil investičné akcie z roku 2022 

• Podkrovie v DHZ – konala sa tam už výročná schôdza dobrovoľných hasičov 

• Doplnenie preliezok na multifunkčnom ihrisku pri telocvični 

• Projekt na materiálno technické vybavenie kuchyne materskej školy 

• Vypracovanie projektovej dokumentácie na prístavbu DSS a ZpS 

• Vypracovanie projektovej dokumentácie na chodník k IBV pod Poludnicou (čakáme 

na nájomnú zmluvu od PS Luhy) 

 

Poslanci obdržali aj plán výstavby na ďalšie obdobie, ktorý je možné dopĺňať 

 

Starosta 

• Bude jednať so spoločnosťou Ikea ohľadom revitalizácie zelene v školskej záhrade 

a taktiež aj vstup do obce 



 

 

 

 

RSDr. Dušan Migaľa 

• V pláne výstavby ho zaujala prístavba materskej školy, informoval sa čí nám 

nepostačuje kapacita v materskej škole?  ( starosta – jedná sa o úložné priestory 

a šatne) 

Ivan Jačala 

• Bolo by vhodné hľadať aj inú alternatívu pre chodník ku IBV pod Poludnicou, popri 

kostole je chodník nebezpečný vzhľadom na nepriehľadnú križovatku a zimnú údržbu 

• bezpečnejší by bol chodník popri bytovkách (starosta -  o tomto sa malo uvažovať ešte 

pred vypracovaním projektovej dokumentácie) 

 

K bodu 8 

Starosta informoval poslancov, že pri príležitosti 80 jubilea udelil pani Elene Chovanovej 

cenu starostu obce + finančnú odmenu 100 Eur 

 

Lucia Bačíkova 

• v budúcnosti by sme mohli oceniť viac občanov 

 

starosta 

• dal do pozornosti zmenu cestovného poriadku, ktorý ma platiť od 1.6.2023, môže sa 

pripomienkovať na Obecnom úrade do 10.3.2023 

 

K bodu 9 

Mgr. Peter Haviar 

• pripravuje sa školská reforma, ktorá by mala platiť od oku 2026. Vzdelávanie na 

základných školách sa má rozdeliť do troch cyklov: 1.cyklus (ročníky 1až 3), 2. cyklus 

(roč. 4 až 6) a 3. cyklus (roč. 7 až 9) 

• zavedenie takéhoto spôsobu vzdelávania nám môže priniesť zníženie počtu žiakov 

a s tým spojené možné problémy financovania našej ZŠ. 

• informoval starostu obce o návšteve poslancov v DSS 

 

Ivan Jačala 

• pri DSS a ZpS smerom na Liptovský Ján by bolo dobre dať opíliť topole, a taktiež 

zrepasovať obecný rozhlas v celej obci 

 

Zuzana Červeňová (občianka) 

• ak sa v doplnku k územnému plánu č. 2 bude rátať s pokračovaním individuálne 

bytovej výstavby, treba myslieť aj na novú príjazdovú cestu (starosta –  je na 

občanoch a poslancoch, aby sme stanovili regulatívy územného plánu, čo do budúcna 

chceme, teraz sa tvorí návrh a s tým budeme ďalej pracovať. Ak bude v pláne 

pokračovanie  individuálnej bytovej výstavby, developer je upovedomený, že najskôr 

bude musieť vybudovať novú príjazdovú miestnu komunikáciu) 

 



Ivan Jačala 

• do budúcnosti by sme sa mali lepšie pripraviť na zimnú údržbu ciest 

• odporúča zakúpiť techniku na údržbu chodníkov 

 

 

Starosta 

• žiaľ, na začiatku snehovej kalamity sa nám pokazil traktor 

• obecné komunikácie odhŕňalo poľnohospodárske družstvo, za čo sme veľmi vďační, 

s posýpaním nám pomohol pán Jaroslav Cút s technikou z lyžiarskeho strediska 

Opalisko za čo im taktiež patrí veľká vďaka 

Lucia Bačíková 

• bolo by dobre na obec zakúpiť defibrilátor 

• informovala sa kedy bude kolaudácia námestia pred COOP Jenotou? (starosta – 

prebiehajú dokončovacie práce) 

 

Peter Iľanovský 

• informoval sa, či bol podpísaný dodatok k zmluve pred COOP Jednotou (starosta – 

dodatok zmluvy sa pripraví pred kolaudáciou, keď budeme mať vypracovaný 

geometrický plán, taktiež by sme chceli riešiť s COOP Jednotou aj úpravu fasády 

budovy) 

• na podlahe pred COOP Jednotou sa šmýka, neuvažuje sa nad zábradlím? 

 

Ivan Jačala 

• pre starších občanov navrhuje bezbariérový vstup do COOP Jednoty 

 

starosta 

• Informoval sa, či mali komisie zriadené pri obecnom zastupiteľstve stretnutie a či boli 

zvolení predsedovia týchto komisií (Peter Iľanovský – finančná komisia sa stretla dňa 

21.02.2023, na stretnutí bol zvolený aj predseda) 

 

Starosta obce ukončil rokovanie obecného zastupiteľstva. 

 

 

Zapísala: Ing. Andrea Uličná 

Závažná Poruba 3.3.2023 

 

         Vladimír Mlynček 

            starosta obce 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice:  Lucia Bačíková    ................................ 

 

       Mgr. Peter Haviar    ................................ 

 



 


